

### 表格填写指南

请填写**第一部分-学生申报**，并提供你能够承担学业所需经费的证明文件。如果你将得到其他人（如家庭成员）的资助，则需填写**第二部分-资助人申报**，告知 ISSS 你的资助人每年将会资助的资金金额。

请将所有要求上传的证明文件提交至 ISSS 网站 Portal 的 I-20/DS-2019 申请表处。证明文件可以提供银行账单，存款证明，奖学金，研究生助学金，贷款，或三个月以内发出并收到的政府资金补助信，但不能提供工资明细，或任何来自投资账户的信息。更多有关资金证明的要求，请前往 [issu.uconn.edu](http://issu.uconn.edu) > New Students > Financial Requirements 查询。总资金金额至少需要达到以下表格对应项目的学费要求。

ISSS 将在你的 I-20/DS-2019 上列出你所提供的第一年（F-1 学生）或整个项目时间（J-1 学生）的资金支持来源，必须准确列出你进行费用支付的方法。如果你将使用你自己的存款证明或家人的存款证明作为资金证明，ISSS 将会在表格上备注完成学业所需经费的最低金额。

### 预估学年花费（根据自身项目）- I-20/DS-2019 最低金额要求（美元）

#### GRADUATE PROGRAMS

MS BAPM (基于每学年 18 学分，秋春学期的课程估算)	\$43,868
MS FRM (基于每学年 27 学分，秋春夏学期的课程估算)	\$76,129
MBA/MSW	\$65,324 or \$22,620 w/Graduate Assistantship
Graduate Certificate	\$37,918
Doctor of Pharmacy (Pharm.D.)	\$82,508
All other Master's/PhD programs	\$65,674 or \$21,924 w/Graduate Assistantship

#### LAW SCHOOL PROGRAMS

LLM Insurance Law (基于每学期 9 学分估算)	\$50,126
LLM -All other programs	\$49,316
Juris Doctor (JD)	\$87,744
SJD	\$44,622
Exchange student, per semester	\$12,353

#### UNDERGRADUATE PROGRAMS

BA, BS, BSE	\$64,172
Bachelor of General Studies (BGS)	\$41,312

#### EXCHANGE/NONDEGREE PROGRAMS

Exchange student Storrs campus, per semester	\$11,395
3+ Non-Degree program	\$20,361 (one semester) or \$40,722 (academic year)

#### UCAELI (ESL)

15 week session	\$16,483 (one semester) or \$32,966 (one academic year)
6 week session (summer)	\$6,420

#### SUMMER PROGRAMS

Uconn First Summer	\$6,744
--------------------	---------

#### DEPENDENTS

Accompanying spouse	\$8,343
Each child	\$5,807

COMPLETE PART 1 (STUDENT DECLARATION) AND, IF APPLICABLE, PART 2 (SPONSOR DECLARATION) ON THIS PAGE. ALL FIELDS OTHER THAN YOUR SIGNATURE MUST BE COMPLETED IN ENGLISH. A TRANSLATION IS PROVIDED ON PAGE 3 FOR YOUR ASSISTANCE – DO NOT FILL OUT PAGE 3.

请在此页填写第一部分(学生申报)和第二部分(担保人申报), 第二部分如果不需要可以不填。除了签名以外其他部分必须用英文填写。第三页是中文翻译, 便于帮助您理解。请不要填写第三页。

**PART 1: STUDENT DECLARATION**

I hereby declare that I will have funding available to cover estimated expenses for the duration of my program at UConn. I have attached support documentation to demonstrate I can readily meet expenses for at least the first academic year of study in my program, and I expect to maintain the same level of funding for future years in my program, acknowledging that UConn fees may increase in future years. I understand that I am responsible for all additional expenses incurred if I decide to stay in the U.S. when my program does not require summer/winter enrollment in its curriculum. I declare that any funding support documentation I have submitted electronically or as copies are taken from official original documents or were issued to me or my financial sponsor from original sources.

Degree Level:    Bachelor's\*    Master's    Doctorate    UCAELI    BGS    Non-Degree/Exchange    Other

UConn NetID (abc12345): \_\_\_\_\_ Date of Birth: (MM/DD/YYYY) \_\_\_\_\_ Field of Study: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
Student's Name

\_\_\_\_\_  
Signature of Student

\_\_\_\_\_  
Today's Date

**PART 2: PERSONAL SPONSOR DECLARATION (REQUIRED IF YOU ARE FUNDED BY A FAMILY MEMBER, FRIEND, OR OTHER INDIVIDUAL PERSON.)**

I, \_\_\_\_\_ agree to provide \_\_\_\_\_, my \_\_\_\_\_,  
(sponsor's name) (student's name) (student's relationship to sponsor)  
with financial support to study at the University of Connecticut.

Specifically, I will provide for each year of study (choose all that apply):

- 1) \_\_\_ \$ \_\_\_\_\_ USD per year and I provided my financial statement
- 2) \_\_\_ room at my residence at no cost
- 3) \_\_\_ all meals at my residence at no cost

Sponsor's Name: \_\_\_\_\_

Sponsor's Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

**Notary Public** - required if the financial sponsor is in the U.S.

Sworn to me on this day of (month, year): \_\_\_\_\_

**For New UConn Students:** Upload this form to the *"Initial I-20/DS-2019 Student Request"* in the ISSS Portal.

To start your Initial I-20/DS-2019 Request visit: <https://iss.uconn.edu/> Scroll down and click on *"Request form I-20"* or *"Request form DS-2019"*

If you have already started an I-20/DS-2019 request, go to <https://issportal.uconn.edu/> and log in with your NetID and Password. From your User Home page click on your I-20/DS-2019 Request and upload this form in your attached documents along with proof of funding and your passport. After filling out all questionnaires, submit your request.

**For Continuing UConn Students:** Upload this form to the *"Program Extension", "Add New Dependent", "Change Education Level" or other request* in the ISSS Portal.

If you have already started the request, go to <https://issportal.uconn.edu/> and log in with your NetID and Password. From your User Home page click on your request and upload this form in your attached documents along with proof of funding. After filling out all questionnaires, submit your request.

**第一部分：学生申报**

我在此声明，我将拥有足够支持我完成在康涅狄格大学学习的资金。我提供了至少可以保证在康涅狄格大学完成第一年学习的资金证明，我也将在完成我的学业前保持同样水平的资金资助，并已知日后学校费用会增长的可能性。我明白如果我在放假期间的夏季或冬季学期留在美国，我需要承担在此期间的一切开支。我在此声明，我的一切资金证明资料，无论纸质或电子稿，都来自于官方原版文件。

学位:  本科\*  硕士  博士  UCAELI  BGS  无学位/交换  其它

UConn NetID (abc12345): \_\_\_\_\_ 出生日期 (月/日/年): \_\_\_\_\_ 研究领域: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
学生姓名 学生签名 日期

**第二部分：资助人申报（若你的家属，朋友，或其他个人将为你提供资金资助，此项必须填写）**

我, \_\_\_\_\_ 同意给予 \_\_\_\_\_, 我 \_\_\_\_\_  
(资助人) (学生姓名) (资助人和学生的关系)  
在康涅狄格大学学习的资金资助。

准确来讲，我将会为每学年提供（选择所有适用项）：

- 4) \_\_\_ \$ \_\_\_\_\_ 美金每年，并提供我的财产证明
- 5) \_\_\_ 在我的居住地免费居住
- 6) \_\_\_ 在我的居住地免费用餐

资助人姓名: \_\_\_\_\_

资助人签名: \_\_\_\_\_ 日期: \_\_\_\_\_

公证人 - 若你的资金资助人位于美国，此项必须填写  
公认于（月，年）: \_\_\_\_\_

**致康涅狄格大学所有新生:**

请将这份表格上传至 ISSS 网站 Portal 内的“*Initial I-20/DS-2019 Student Request* (I-20/DS-2019 学生申请)”。请前往 <https://iss.uconn.edu/> 开始你的 I-20/DS-2019 申请，下滑并点击“*Request form I-20*”或“*Request form DS-2019*”。

如果你已经开始申请 I-20 或 DS-2019，请搜索并使用你的 NetID 和密码登陆网址 <https://issportal.uconn.edu/>。从你的用户主页点击进入你的 I-20/DS-2019 申请，并将表格、资金证明和护照上传至附件资料 (Attached Documents)。在完成填写所有问题之后，请点击“Submit”提交。

**致康涅狄格大学所有在读学生:**

请将这份表格上传至 ISSS 网站 Portal 内的“*Program Extension*”, “*Add New Dependent*”, “*Returning Student I-20/DS-2019 Request*” or 或其他需要的地方。如果你已经开始申请，请搜索并使用你的 NetID 和密码登陆网址 <https://issportal.uconn.edu/>。从你的用户主页点击进入你的 I-20/DS-2019 申请，并将表格和资金证明上传至附件资料 (Attached Documents)。